



教育部人文社会科学重点研究基地
兰州大学敦煌学研究所

万方数据

Journal of Dunhuang Studies

敦煌学辑刊

1

2013

总第79期

敦煌学辑刊 (季刊)

2013 年第 1 期 总第 79 期

- 凤林津、凤林关位置及其交通路线考 刘 满 (1)
- 敦煌石窟壁画中的古代儿童生活研究(一) 杨秀清 (24)
- 唐末宋初僧职判官考
——以敦煌文献为中心 赵青山 (47)
- 浙博藏《根本说一切有部昆奈耶杂事》献疑 韩春平 (63)
- 日本古辞书所引《本草》与敦煌本《本草》比较研究 张 磊 (67)
- 贺兰部名称考释 包文胜 (73)
- 河西宝卷与河西讲唱文学关系
——以《方四姐宝卷》为例 张馨心 (79)
- 《华林遍略》编纂考 刘全波 (85)
- 金塔寺石窟佛像服饰与年代 陈悦新 (95)
- 汉至北魏秦州佛教史料与麦积山石窟(一) 魏文斌 (103)
- 唐代华严法界救度思想的开展
——兼论榆林窟第 25 窟卢舍那佛与药师、地藏的组合 赖文英 (119)
- 涅槃经变、金光明经变抑或降魔成道图
——甘肃马蹄寺石窟群千佛洞第 1 窟北朝壁画考(二) 张善庆 (130)
- 杜甫《石龕》诗与八峰崖石窟 刘雁翔 (141)
- 天寿国和重兴佛法的菩萨天子 [日] 砺波护著 韩 昇译 (151)
- 西夏末期黑水城的状况
——从两件西夏文文书谈起 [日] 佐藤贵保著 冯培红 王 蕾译 (163)
- 补白 (62) (84) (180)

期刊基本参数: CN62-1027/K * 1980 * q * 16 * 180 * zh * P * ¥10.00 * 1000 * 15 * 2013-03 * n

Journal of Dunhuang Studies

Vol. 1, 2013 (Serial No. 79)

Table of Contents

Liu Man, The Research on the Position of <i>Fenglinjin</i> (凤林津) and <i>Fenglinguan</i> (凤林关) as well as Their Traffic Routes	(1)
Yang Xiuqing, The Research on the Life of the Ancient Children in Dunhuang Grottoes Mural(I)	(24)
Zhao Qingshan, A Study on the <i>Panguan</i> (判官) in Temple during the End of Tang Dynasty and Beginning of Song Dynasty: Based on Dunhuang Manuscripts	(47)
Han Chunping, Questions on the <i>Mulasarvastivada Vinaya Miscellaneous</i> in Zhejiang Provincial Museum	(63)
Zhang Lei, Comparative Study on <i>Materia Medica</i> Quoted by Japanese Ancient Dictionaries with <i>Materia Medica</i> in Dunhuang Literature	(67)
Bao Wensheng, Make Textual Criticisms and Explanations of Helan Tribe 's Name	(73)
Zhang Xinxin, Literature Relationship Between <i>Hexi Baojuan</i> (河西宝卷) and <i>Hexi Jiangchangwen</i> (讲唱文)	(79)
Liu Quanbo, The Research on Compilation of <i>Hualin Bianlue</i> (华林遍略)	(85)
Chen Yuexin, The Clothing of Buddha Statues and Dating of the Cave Temple at Jintasi	(95)
Wei Wenbin, Maijishan Grottoes and the Buddhist Historical Documents from Han Dynasty to Northern Wei Dynasty(I)	(103)
Lai Wenying, The Unfold of the Salvation Thought of Huayan – Realm in Tang Dynasty: Including the Ensemble of Vairocana with Bhaisajyaguru and Ksitigarbha of Yulin Cave 25	(119)
Zhang Shanqing, The Nirvana Sutra Illustration, Golden Light Sutra Illustration or Subdued Mara Image	(130)
Liu Yanxiang, DuFu's Poems of Stone Shrine and Bafengya Grottoes	(141)
Tonami Mamoru, tr. by Han Sheng, <i>Tianshouguo</i> (天寿国) and Bodhisattva Emperor to Revive Dharma	(151)
Sato Takayasu, tr. by Feng Peihong & Wang Lei, Khara – khoto in the Last Period of Xixia	(163)
Padding	(62) (84) (180)